
 
 

Zápis z jednání FINANČNÍHO VÝBORU 
 
Termín konání: 14. 11. 2022 v 19:00 hod. 
Místo konání: ÚMČ Praha-Klánovice, U Besedy 300/8, Praha-Klánovice 
Předseda FV: Ivan Pavlíček 
Členové FK:  

Pavel Jaroš  
Petr Šafránek  
Jaromír Zdražil  
Michal Gabriel  
Jan Plachý  

tajemnice: Zuzana Prokopová, ÚMČ 
j. h.    Renata Konášová 
 
Jednání bylo zahájeno v 19:15 hod. 
 
Program:  
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
Předseda FV zahájil jednání, konstatoval přítomnost všech členů výboru a seznámil přítomné 
s programem jednání. 

1) Uvítání 
Předseda FV uvítal nově zvolené členy FV a jednotliví členové se přítomným představili. 

2) Rozpočtové provizorium na rok 2023 
Tajemnice FV seznámila podrobně přítomné členy s postupem stanovení rozpočtového 
provizoria. Členové byli informováni o sestavování částek na jednotlivých kapitolách podle 
schváleného rozpočtu na rok 2022 a následně výchozí částce pro rozpočtové provizorium,  
jak ukládá ustanovení § 13 zákona č. 250/2000 Sb. Zákon o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů. Zásady rozpočtového provizoria na rok 2023 byly projednány bez výhrad. 

3) Příjmy a výdaje rozpočtu za období 01 – 10/2022 
Následně byli členi FV seznámeni s příjmy a výdaje za období 01 – 10/2022. Po detailním 
seznámení neměli jednotliví členové připomínky. 

4) Plán jednání FV 
Členové FV se dohodli, že se budou scházet pravidelně vždy před zasedáním ZMČ a pouze 
v nezbytných případech se sejdou mimořádně.  

5) Různé 
Členové FV požadovali informaci o stavbě FKK ul. V Jehličině. Tajemnice FV informovala 
členy o výši prostavěné částky a důvodu odložené kolaudace. S tímto posunem se prodlužují  
i kontejnery, které slouží sportovcům jako zázemí. 



Dále bylo projednáváno předání nově rekonstruované budovy k užívání současnému správci 
s tím, že FV si vyhrazuje k nahlédnutí uzavření smlouvy o výpůjčce s nájemcem (správcem), 
včetně přílohy o předávaném majetku. FV rovněž požaduje, aby měl nájemce (správce) splněna 
veškerá školení ohledně obsluhy technologických zařízení, která se budou využívat 
k bezpečnému provoznímu chodu dotčených technologií, která budou pronajímateli doložena  
a budou též součástí smlouvy. 
FV byl informován tajemnicí FV o kontrole opatření k nápravě v ZŠ Masarykova. V tomto roce 
se následná kontrola neuskuteční, neboť Firma ATLAS audit zaslala omluvný e-mail s tím, že 
je v současné době pracovně vytížena. V dopise bylo doporučeno provést kontrolu opatření 
k nápravě nedostatků zjištěných v roce 2022 až v následujícím roce, kdy bude prováděna 
kontrola hospodaření za rok 2022. 
FV se dále zajímal o nově sestavovaný rozpočet na rok 2023 a s tím související výdaje, zejména 
výdaje na nosná média (plyn, el. energie, vodné - stočné). FV výbor požádal tajemnici FV,  
zda by byl možný předpokládaný výpočet výše uvedených energií, zejména el. energie zjistit 
z předcházející fakturace a s ohledem na zvýšení v roce 2023 a s touto informací seznámit FV. 
Členové FV se zajímali o jednotlivé pronájmy Haly cizím subjektům a jejich výši. Tuto 
informaci nebylo možno relevantně odpovědět, neboť jednotlivé smlouvy se subjekty vede 
správce Haly. FV požádal tajemnici o získání/dodání přehledu nájemců Haly včetně výše cen 
nájemného (pokud jsou známy) pro možnost nastavení odpovídajících cen pro rok 2023 
zohledňující zvýšené náklady spojené zejména s růstem cen energií. 
Jako poslední bod byla diskuze o budoucím poskytnutí finančních prostředků jednotlivým 
subjektům pořádajících akce pro občany v rámci sportu a kultury. Tajemnice FV informovala 
členy FV o sjednané schůzce s radní pro oblast kultury a následném postupu poskytování 
finančních prostředků.  
 
Pozn. 
Členové FV se usnesli na postupu informace zápisů z jednotlivých jednání. Zápis bude zaslán 
každému členovi FV, který po přečtení zápisu bude tento případně doplňovat či upravovat.  
Po ukončení připomínek bude dle požadavků členů FV upraven a ve finální podobě zaslán 
předsedovi FV k podpisu. Tento postup nahrazuje další setkávání a urychlí komunikaci  
FV s tajemnicí FV). 
 
Jednání bylo ukončeno ve 21:20 hod. 
 

Zapsala: Zuzana Prokopová 

 
Ivan Pavlíček       v. r. 
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